
Landsbyrådsmøde hos Annelise torsdag d. 6.10 kl. 19.00 

Deltagere: Annelise, Erik, Karsten, Dorte, Birgitte, Paul, Kaj, Frank & Elin 

Punkt  Dagsorden  Referat; Elin 

1  Vejbump på Brandgaden  Dorte har videresendt information fra 
kommunen. Bumpene erstattes med nye bump af 
asfalt. Annelise kontakter teknisk forvaltning. 

2  Sporet ved Kongshøj Ådal  Erik henvender sig til ”Spor i landskabet” med 
henblik på at sætte nye pæle op, der kommer til 
at stå sydligere end de nuværende. 

3.  Affald i rabatterne  Der ligger fortsat meget affald i rabatterne, som 
end ikke bliver fjernet inden slåning. Karsten 
henvender sig til Claus Johanson. 

4  FLR  
 
 
LDU 

Som formand for FLR har Dorte deltaget i et 
møde i udviklingsrådet, og har været til det første 
møde 
‐ 

5  Projekter 
‐  Helårsbadebro  

 
 
 
 

 
‐ Madpakkehytte 

 
‐ Landsbypedelordningen 

 
 
 

‐ Petanqe og 
beachvolleybane 

 
 Projektet er som sådan afsluttet, broen er sat op 
og indviet, men trapperne er taget af, for at blive 
renoveret. Det er opsat en midlertidig trappe af 
træ, indtil de andre bliver lavet.  
Karsten arbejder på byggetilladelsen   
 
Der er ansøgt hos kommunen. Dorte og Annelise 
har deltaget i førstebehandlingen af budgettet og 
rejste herunder flere spørgsmål. 
Ved Kongshøj Strand i tilknytning til badebroen 
forsøges etableret en beach‐volleybane samt en 
petanqebane. 
 

6  Økonomi  ‐ 

7  Landsbyen rundt  Der er ”Vildtaften” d. 11/11 

8  Næste møde 
  

Bliver den 13/12 hos Frank 

9  Eventuelt  Taget på grillhytten er utæt. Der er søgt og 
indsendt ansøgning om del i 
landsbyforskønnelsesmidler til et nyt tag på 
grillhytten. Der mangler kun godkendelse af 
ansøgningen i diverse udvalg i kommunen. 

 


